
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, gehouden op maandag 15 mei 2017 

Afwezig: Rian van Pagee, Sybrecht van der Veen 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg heet ons van harte welkom en opent daarmee de vergadering. Hij geeft aan 
dat we voortaan per vergadering één bezoeksessie houden en dat wij dat bezoek inplannen 
van 20.00 uur tot 20.30 uur. Vanavond dus geen vertegenwoordiging van de gemeente, 
aangezien Stimenz onze gast is. 
 

2. Vaststelling agenda: punt 7 wordt “kennisoverdracht” en punt 8 wordt “reflectie”. Reflectie 
houdt in dat we kort aangeven hoe wij de vergadering ervaren hebben; een korte feed- back 
dus. 

3. Verslag en afsprakenlijst: 
Het verslag keuren we ongewijzigd goed. Fons Kortrijk heeft het beloofde onderzoek naar 
Martin Prins gestuurd. 
Afsprakenlijst: 
- Chris van Tilborg en Ad Blok kijken terug op een geslaagd interview met The Alignment 

House; 
- Chris van Tilborg, Sybrecht van der Veen en Linda van Borssum hebben een regionale 

bijeenkomst bijgewoond over de participatiewet; 
- Chris van Tilborg heeft een bijeenkomst bijgewoond over het ondernemingsplan van de 

woningstichting. Het ging met name over de huisvesting van kwetsbare groepen. Chris 
constateert een verschillende beleving van de werkelijkheid. 

- binnenkort hebben Wilmy van Beek en Jaap Plomp een gesprek met Erica de Bruin over 
onze website. Wilmy van de Beek maakt een afspraak; 

- Op 18 mei zijn er twee bijeenkomsten: conferentie over gezond ouder worden en een 
bijeenkomst van de koepel adviesraden; 

- Op 23 mei hebben Chris van Tilborg en Edwin van Harten een gesprek met wethouder 
Gerritsen over de nota gezondheid en bewegen; 

- Op 30 mei is er een bijeenkomst over de “eigen bijdrage”. Edwin van Harten gaat erheen; 
- Op 13 juni is er in Ermelo een bijeenkomst over Beschermd wonen. Daar gaat Wilmy van 

de Beek heen. 
- Edwin van Harten zal de eerstvolgende bijeenkomst van het platform mantelzorg 

bijwonen. Wij zijn gespitst op advisering ( te zijner tijd). 
4. Werkgroepen: 

Chris van Tilborg meldt welke berichten hij niet naar de portefeuillehouders heeft 
doorgestuurd. Het is de vergadering duidelijk dat nieuwsbrieven toch aan iedereen 



doorgestuurd moeten blijven worden. Voor het overige houden we ons vast aan de eerder 
gemaakte afspraak dat we portefeuillehouders informatie sturen, die het op hun beurt 
doorsturen naar de werkgroepleden. 
 
PR en communicatie: 
Het gesprek dat Wilmy van de Beek en Jaap Plomp zullen hebben met Erica de Bruin moet 
duidelijk maken of de huidige gang van zaken tegemoet komt aan onze wensen ten aanzien 
van het beheer en actueel houden van onze website. Op onze volgende vergadering 
beslissen we over voortzetting van deze modus of tot overgaan naar een eigen website. 
 
Jaarverslag: 
Het jaarverslag heeft Wilmy van de Beek compleet gemaakt: het is voorzien van een fraaie 
opmaak met illustraties. Zij laat er 25 drukken. Jaap Plomp zal de digitale versie naar Alex 
Hagenbeek sturen. 
 
Kers op de taart: 
Wilmy van de Beek regelt dit. Uitreiking is op vrijdag 26 mei. 
 
Vergaderschema: we keuren het voorgestelde schema goed. 
 
Netwerk: Chris van Tilborg roept de vergadering op uitbreidingen te melden, dan wel door te 
geven aan de secretaris. 
 

5. Overleg met Stimenz (Alexsandra ten Tije en Gino Hartgers) 
We stellen ons kort aan elkaar voor. 
We stellen aan de orde de “niet- echte”chaletbewoners. Dat zijn bewoners die niet staan 
ingeschreven bij de gemeente en volgens de letter van de wet illegale bewoners zijn. 
Bovendien mogen chalets (vakantiewoningen) niet permanent bewoond worden. Waar 
moeten die mensen heen? Crisisopvang in Zwolle, Harderwijk? De plaatselijke diaconieën 
hebben twee woningen voor noodoplossingen, maar die bieden gen structurele uitweg. 
Gino Hartgers heeft juist hierover een studie gemaakt. Hij stuurt ons dat rapport toe. Over 
deze problematiek neemt hij contact op met de gemeente.  
Hoe staat het met de privacy van de cliënten? Stimenz geeft nooit cliëntinformatie door aan 
andere instanties zonder toestemming van de cliënt zelf. Een enkele keer vraagt zij 
informatie bij de gemeente in geanonimiseerde vorm of in de vorm van een casus , maar dat 
gaat nooit ten koste van prijsgeving van privacy. 
Een belangrijke taak van Stimenz is de cliëntonafhankelijke ondersteuning. Stimenz 
ondersteunt vanaf de aanvraag tot de start van de gevraagde (en toegekende) hulp. Alle 
partijen (Wmo- consulent, cliënt en Stimenz) zijn tevreden. Tot nu toe zijn alle aanvragen die 
via Stimenz’ ondersteuning tot stand kwamen, gehonoreerd. Er zijn geen teleurstellingen. 
Er zijn evenwel ook aanvragen en gesprekken zonder Stimenz. De participatieraad wil graag 
weten hoeveel dat er zijn en of daar wel teleurstellingen liggen. 
Chris van Tilborg bedankt Alexsandra ten Tije en Gino Hartgers van harte. 
 
 



6. Bespreekpunten: 
Vooroverleg gemeente: 
Er komt een nieuwe visie en uitwerking van de sociaal culturele visie; dit keer is een 
werkgroep in het leven geroepen. Zij houdt rekening met onze eerder uitgebrachte adviezen 
en zal deze verwerken. 
We kunnen binnenkort een reactie verwachten op ons advies over het 
cliëntervaringsonderzoek. 
 
Wensen ten aanzien van Stroud: 
- Een meerjarenafspraak over de zaalhuur; 
- Het thuisadres van de participatieraad; 
- Ruimte om materiaal op te slaan; 
- De mogelijkheid tot inloop/ spreekuur; 
- Bij voorkeur boven vergaderen. 

Burgerplatform: 

Vooralsnog kiezen we voor het thema “privacy”. We denken weer na over een “lokkertje”. 
Jantine Dekker polst Lydia Jansen, dan wel Jolanda van Boven. Wilmy van de Beek denkt na 
over een alternatief: een onderwerp met betrekking tot Jeugd(zorg). 

Advies subsidieverordening: we zijn in februari al voorgelicht door Margriet van de Vooren. 
De werkgroep participatiewet heeft enkele punten opgesteld. Na ampele bespreking zal Jaap 
Plomp een advies opstellen ( concept: 16 mei, advies naar gemeente: 17 mei) 

Gezondheid en bewegen:  hierover gaan Chris van Tilborg en Edwin van Harten met 
wethouder Gerritsen in gesprek. 

Adviezen aan de politiek: als alle inbreng is gebundeld, stellen Chris van Tilborg en Jaap 
Plomp een advies op. 

7. Reflectie: 
De huidige volgorde van de agenda kunnen we handhaven; 
Aan het begin van de vergadering “opgave rondvraag” (mogelijk vervalt die dan); 
Opmerkingen over het verslag van tevoren indienen; dan kunnen we het verslag zonder 
verdere vergadertijd vaststellen; 
De agenda blijft vol; 
Een pauze van vijf minuten; 
Discussies niet herhalen, vasthouden aan besluit. 
 

8. Rondvraag: 
Fons Kortrijk informeert naar onbetaald verlof om te gaan mantelzorgen. Klopt dat? 
Ja, maar de materie is te ingewikkeld om in de rondvraag te behandelen. 
We hebben een kaart gekregen van het echtpaar Blok- den Hertog. De participatieraad 
verhoogt graag de feestvreugde met zijn aanwezigheid. Twee leden zijn verhinderd. Jaap 
Plomp zal dit doorgeven. 
 



9. Sluiting: om 22.07 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 

Afspraken: zie  afsprakenlijst. 

 

Jaap Plomp 


